

# Referat Styremøte 3 - 2023

**Tilstede:** Freddy, Ørjan, Jan Magne, Bengt og Trine

**Forfall:**

**Dato:** 06.03.2023 kl. 17.00 - 20.00

**Sted:** Interpadel Sandnes

**Referent:** Trine

## Agenda for møtet

### 1) **Nytt styremedlem**

Vi trenger nytt/nye styremedlem..

Jan Magne Østebø som nå er vara, trer inn foreløpig frem til ekstraordinært årsmøte.

Trer inn i sponsorgruppen.

Vi trenger nå nye styremedlemmer. Damer oppfordres til å melde seg. Dette vil bli publisert på våre sosiale nettverk.

### 2) **Oppdatering komiteer**

- Kommet inn noen forslag på nye komiteer for 2023. Venter på noen tilbakemeldinger. Oversikt kommer.

Har også fått tilbakemelding at komiteer gjerne ikke er det beste ordet å bruke. Skal vi fortsette med dette eller endre? Eks, team har kommet inn som forslag.

- Vi fortsette med komiteer inntil videre.

### 3) **Ansvarsområder - oppdatering**

Baneansvarlig: Ørjan

Medlemsansvarlig: Trine

Økonomiansvarlig: Caroline hjelper oss videre mot ny avtale/Haver

Sponsoransvarlig: Bengt, Jan Magne og Freddy

Barneidrettsansvarlig: Trine

Politiattestansvarlig: Trine

Sekretær: Trine - midlertidig

Team Building Ansvarlig: Freddy

Klubblokalet Ansvarlig : Trine

### 4) **Reisestøtteordning**

Fristen for medlem og junior er gått ut (1 mars) det er kommet inn tre søknader.

Søknader vil bli behandlet innen 20/3-2023.

Søknadsrunde 2 starter 1 mai 2023.

5) **Logo**

Venue - moderselskapet til Connect (vår hovedsponsor) er blitt kontaktet for å prøve å sette sammen noen forslag på logo. De vil komme med noen ekstra forslag enn til de vi i allerede har. Dette vil da bli lagt frem på ekstraordinært årsmøte.

6) **Oppdatering sponsorer og sponsoransvarlig**

Nye klistremerker til kurver er bestilt. Disse vil bli endret fortløpende med nye sponsorer.

7) **Etiske retningslinjer**

Det er blitt satt opp nye etiske retningslinjer. se vedlegg. Disse vil også bli lagt til SDGK's hjemmeside.

8) **Oppdatering nettside**

Hjemmesiden vil bli oppdatert fortløpende. Venter enda litt tilbakemelding fra sponsorer og div. Her trenger vi også gjerne hjelp fra noen datakyndige ;-) Noen interesserte? Ta kontakt med styret.

9) **Støtte**

I 2022 mottok vi støtte til våre juniorer fra Sparebanken Vest. Vi har ikke mottatt noe støtte for juniorer i år. Men det er fortsatt litt igjen som er satt av til reisestipend og junior treninger. Så i år er det satt at de må betale 100 kr i påmeldingsavgift på lokale turneringer i regi SDGK.

Vi vil søke for ny støtte til 2024.

10) **Søknad for refusjon av kostnader til innkjøp av utstyr - frist 15 mars.fra NAIF**

Dette kan vi søke refusjon for.

- Diskgolf – kurver - Diskgolf - utkastfelt - Diskgolf – port-a-field - Diskgolf – klubbpakker.

Vi vil søke om støtte for kunstgress og fot til kurv. Vi kan kun søke det som er med faktura i 2022.

Vil vil gå nærmere gjennom for å se om det er flere poster vi kan søke på.

11) **Vi må sette i gang andre søkeprosesser.**

Det finnes mange støttefunksjoner for idretter. Vi må ta en gjennomgang på hva mulighetene er for klubben. Trine skaffer en oversikt og Jan Magne fikser søknader.

12) **Gå gjennom årsplan**

Hva er viktigst å gjennomføre, mulig noe må flyttes til høsten.

Vi fortsetter som planlagt. Mer info kommer.

- 1 april - dugnad etterfulgt av turnering (kun for de som har deltatt på dugnad)

- 25 mars - kick off for medlemmer

13) **Klubblokalet**

Kenneth er muligens interessert i å fortsette med klubblokalet.

Vi setter opp et forslag/plan på hvordan dette evt kan gjennomføres. Trine har satt seg villig til å ha jevnlig oppfølging med Kenneth.

Trine setter opp et forslag på arbeidsoppgaver/retningslinjer. Sendes til styret for godkjenning.

#### 14) Klubb Disker

Det ligger ikke noe avtale ang priser. Pratet med Espen - han sa de hadde tatt 300 kr pr disk. Endres?

Nei vi selger ikke klubb disk - disse skal kun benyttes til nye medlemmer.

#### 15) Oppdatering medlemsregistrering

Har nå sendt ut første purring på de som ikke har betalt årets medlemskap. Opplever en del "gammelt" rot som ligger i systemet. Familiemedlemskap skaper endel rot.

Vi må også være strengere på turneringer. *Alle som spiller turnering skal være medlem i en klubb.* Dette var ikke tilfelle på første Sandnes Cup.

Pr.nå er det 184 betalte fakturaer. Dette må bli bedre 😊

Det må informeres om før og ved turnering at enn må være medlem i en klubb for å spille. Er ikke dette betalt får du ikke spille.

#### 16) Klubbklær

Det er kommet inn et godt tilbud fra Melums ang kjøp og salg av klubbklær.

Styret ser nærmere på dette.

#### 17) Nytt hull 13B

Kommet inn forslag fra banekomiteen. Ørjan følger opp dette, da han han er baneansvarlig.

#### 18) Eventuelt

Juniorene har begynt å videreutvikle Skeiane Diskgolfbane.

Her er det spurt om hjelp av midler til nye teepader.

Styret ser på dette om vi kan flytte til budsjette for få dette til.

LadiesDay blir i år avlyst (flyttes til neste år)Og dermed har vi litt ekstra å rutte med.

Og vi ser at det er stort behov for dette på Skeiane banen.